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AANBIEDINGSBRIEF TECHNISCHE VRAGEN 
 

Meerjarenbegroting 2021 - 2024 Zaaknummer : 166980 

 BI-nummer : 00935 TV 

 
 
 
 
Aan de leden van de gemeenteraad, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Moerdijk biedt u hierbij de beantwoording 
van de volgende technische vragen aan. 
 

Vergadering : Raadsbijeenkomst technische vragen begroting 2021 

Vraagsteller : Diverse partijen 

Datum vergadering : 15 okt ober 2020 

 
 
Technische vragen begroting 2021-2024 
De technische vragen die schriftelijk zijn binnengekomen (ML en VVD) die nog niet beantwoord zijn 
worden nog voorzien van een antwoord. 
 
Vragen gesteld op 15 oktober/technische vragenavond 
 
II Document Keuzemogelijkheden 
 
1. Spoor 1, B1 Budget watertaken aframen 

Onder dit punt worden een aantal uitgaven genoemd, is het mogelijk per punt een uitsplitsing te 
maken (naar kosten)? (CDA) 
 
Antwoord: 
Op basis van 2019 en 2020 is een inschatting gemaakt van de kostenverdeling: 

• Bijdrage aan coöperatie Grevelingen-Volkerak  € 3.333 (vastgelegd tot en met 2022) 

• Stresstesten, klimaatwebsite    € 12.000 (2019) 

• Klimaatreis, en Klimaatdialogen   € 30.000 (50% gesubsidieerd door de provincie) 

• Onderzoek ‘Een groene tuin en gezonde tuin € 15.000,- (verdeeld over 2019 t/m 2021) 

• Bijdrage Steenbreek    € 2.500 (jaarlijks) 

• Groenste tuinroute    € 750 (2019) 

• Workshops Levende tuin (Klimaatrobuust) € 2.500 (2020) 
Vanaf 2023 kunnen structurele wenselijke kosten zoals Steenbreek en dergelijke onder rioleringszorg 
gaan vallen op basis van het vGRP. 

 
2. Spoor 1, C4 Afschaffen bloembakken 

Zijn er alternatieven voor, aan welke voorwerpen kan worden gedacht? (CU) 
 
Antwoord: 
De bloembakken zijn met verschillende redenen geplaatst. Ter verfraaiing of wegens de verkeer 
remmende werking. Ter verfraaiing staan de bloembakken over het algemeen op locaties waar 
verfraaiing op andere wijze niet of nauwelijks mogelijk is en zal het verwijderen van de bloembakken 
leiden tot versobering van de openbare ruimte. Op een enkele locatie is het mogelijk om de omgeving 
een impuls te geven of de verharding te verwijderen voor vast groen.  
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Op de locaties waar de bloembakken zijn geplaatst met een verkeersremmende functie, kan gedacht 
worden aan de volgende alternatieven; 

• Plaatsen van verkeersobstakels; 

• Aanbrengen van belijning; 

• Aanbrengen van een verhoogd verkeersvlak ( plateau of drempel) 
 
Deze aanpassingen brengen qua eerste aanleg en onderhoud kosten met zich mee die nu niet zijn 
voorzien in de budgetten voor verkeer. Een mogelijkheid is ook om de bestaande bloembakken te 
ontdoen van beplanting en deze dicht te maken. (om te voorkomen dat ze als afvalbak gebruikt 
worden). Dit kan naar alle waarschijnlijkheid door de eigen dienst worden gedaan, waardoor kosten 
gering zijn. Echter zijn de bloembakken overwegend van hout en dienen deze binnen afzienbare tijd 
ook vervangen te worden.  
Meer structurele oplossingen zijn verkeersobstakels, waarvan hieronder twee voorbeelden zijn gezet. 
De inschatting kosten per obstakel: € 1400,-, dus aan beide zijden € 2800,- per locatie. 

 

     
 
 

3. Spoor 1, N1 Bibliotheekfunctie beperken 
Is het mogelijk aan te geven hoeveel bezoekers er nu zijn per kern en de leeftijden hierbij aan te 
geven? (VVD)  
 
Antwoord: Hierbij een overzicht van de aantallen leden per 31-12-2019 onderverdeeld in jeugd en 
volwassenen. 
 

Aantal leden bibliotheek  per 31-12-2019 

  jeugd (0 t/m 17) volwassenen 

Servicepunt Fijnaart 510 148 

Servicepunt Klundert 1143 296 

Servicepunt Standdaarbuiten 389 80 

Servicepunt Willemstad 185 44 

Zevenbergen 4168 1067 

Totaal 6395 1635 

Totaal jeugd + volwassenen 8030   

 
Aanvullend de volgende opmerkingen: 
➢ Vanaf 2020 hanteert de bibliotheek een andere systematiek om leden te administreren 

vanwege de nieuwe AVG-regels. Kinderen die alleen lid zijn van de schoolbibliotheek maken 
nog wel gebruik van de voorziening van de bibliotheek op school maar tellen niet meer mee 
in het aantal leden van Bibliotheek West Brabant. De bibliotheek zal in het jaarverslag van 
2020 de nieuwe cijfers weergeven en verder toelichten. 
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➢ De bibliotheek bedient een veel grotere doelgroep dan alleen de eigen leden, bv. met 
taallessen, debatten en veel andere activiteiten. 

 
 

4. Spoor 1, T3 Catering gemeentehuis 
Wat betekent wat soberder? Wat is er contractueel afgesproken? (VVD) 

 

Antwoord: Het contract met cateraar Albron is in het begin van de corona-periode voortgezet op 
een lager niveau. Het contract loopt nu tot juni 2021, met 2 opties om dit met 3 maanden te 
verlengen, zodat we het moment van de aanbesteding (ook irt de stand van zaken mbt corona) om 
tot een nieuw cateringcontract goed te kunnen timen. De bezuinigingsoptie zal als randvoorwaarde 
worden meegegeven bij deze aanbesteding, zodat de marktpartijen kunnen aangeven wat de beste 
versoberingsmaatregelen zijn (met de minste impact op de klant en beleefde gastvrijheid) op basis 
van hun kennis van de cateringmarkt.  

 
5. Spoor 1, T5 Onderhoud groenvoorziening gemeentehuis verminderen 

Zijn er alternatieven te bedenken, zoals het inzetten van WVSers? (D66) 
 

Antwoord: Naast de vaste medewerkers van de gemeente Moerdijk zijn WVS-ers binnen de 
facilitaire organisatie al jarenlang gewaardeerde krachten, daarmee is de inzet van WVS-ers dus al 
onderdeel van het huidige voorstel. 

 
6. Spoor 3, F8a Maatregelen essentaksterfte 

Hoeveel gemeentebomen (Essen) staan in de bebouwde kom en hoeveel daarbuiten? (VVD) 
 

Antwoord: In totaal staan er in de gemeente Moerdijk  7539 stuks Fraxinus exelsior (gewone es) 
incl. cultivars die in gemeentelijke eigendom zijn. Hiervan staan er  3028 stuks binnen de kom en 
4511 stuks buiten de kom. 

 
Toezeggingen 
 
I Document Meerjarenbegroting 2021-2024 
 
7. Blz. 55 Actieprogramma geweld hoort nergens thuis 

Zijn er cijfers bekend, over toename huiselijk geweld door Corona? Toegezegd is dat dit in de Berap 
wordt opgenomen (Fractie Tak) 
 
Antwoord: De impact van het aantal meldingen bij Veilig Thuis door corona is (nu) nog niet te geven. 
Wel kan er landelijk al gesteld worden dat de gevolgen van de corona crisis leiden tot meer huiselijk 
geweld. De risicofactoren van geweld worden namelijk versterkt door deze crisis: schuldenproblema-
tiek, gezondheidsklachten  zoals psychische gesteldheid en algeheel verhoogd stressniveau. 
 

II Document Keuzemogelijkheden 
 
8. Spoor 1, C9 Diverse afval gerelateerde besparingsmogelijkheden 

Gevraagd wordt of de milieustraat rechtmatig betreden wordt en of een afvalpas tot de mogelijkheden 
behoort? (ML) 
Wethouder Van Dorst zegt toe bij het onderzoek te willen betrekken of de huidige wijze van controle 
(toegang milieustraat) afdoende is of dit op andere wijze kan? 
 
Antwoord: Toegangscontrole vindt plaats op basis van id-bewijs. Bij een id-bewijs van buiten de 
gemeente wordt gevraagd om aanvullende recente correspondentie waaruit blijkt dat degene uit de 
gemeente komt. Dit systeem is niet waterdicht, maar toch wel redelijk betrouwbaar. We herkennen op 
basis van dit systeem niet dat er heel veel misbruik wordt gemaakt. Daarom zouden we in een 



 

  4 

volgende fase pas onderzoek naar een ander toegangscontrolesysteem willen uitvoeren.  
 

9. Spoor 1, H2 Mogelijke verhoging van te ontvangen garantievergoeding Havenbedrijf 
Zijn er andere mogelijkheden om geld te verkrijgen uit het Havenbedrijf? (PvdA) Hogere garantie-
vergoeding reëel? Wethouder Dingemans geeft aan dat dit wellicht vanaf 2029 een optie is, als de 
havenstrategie een feit is. De wethouder wil hierover/ontwikkelingen de raad wel eens bijpraten. 
 

10. Spoor 1, N2 Kinderboerderij Zevenbergen 
Wethouder Schoneveld spreekt binnenkort met de kinderboerderij en wil de suggestie voor een 
jaarabonnement wel inbrengen. 
 

11. Spoor 1, S2 Afschrijvingstermijn telefoons verlengen 
Is er een besparing mogelijk op de mobiele telefoons? Door bijv. gebruik Fairphones? 
Wethouder Van Dorst geeft aan dat deze optie meegenomen kan worden in een toekomstige 
aanbesteding/aanschaf. 
 
Reactie: Welke besparingmogelijkheden er zijn, zal mede afhangen van de aanschaf en de wensen 
van eindgebruikers. Veel medewerkers hechten aan een bepaald type telefoon, dit is ook onderdeel 
van hun arbeidsvoorwaarden. Duurzaamheidsaspecten, goed werkgeverschap, informatieveiligheid, 
standaardisatie, ondersteuning door ICT WBW en het inkoopbeleid zijn zaken die bij elkaar komen bij 
de aanschaf van vervangende telefoons.  
 

 
12. Raadsvoorstel 

Het bedrag bij besluit 2 (structurele budgetten) is voor 2021 samen € 760.000, dit was € 230.000 in 
2019 en 240.000 in 2020. Hoe kan verklaard worden dat dit drie keer zoveel is? Aan de ene kant fors 
moeten bezuinigen maar wel 760.000 euro opplussen? (CU) 
Wethouder van Dorst geeft aan op bladzijde 4 van het RV de motieven te hebben genoemd. Is er nog 
een aanvulling/verklaring te geven? 
 
Antwoord: 
Op zich is op pagina 4 inderdaad de verklaring al verwoord. Bij de structurele ontwikkelingen gaat het 
voor een groot gedeelte over organisatie specifieke uitgaven, in de vorm van uitbreiding van de 
formatie. In spoor 3 is aangegeven waarom deze uitbreidingen noodzakelijk zijn. Enerzijds heeft dit te 
maken met de toenemende vraag op het gebied van het sociaal domein (uitvoering jeugdwet en 
Wmo, anderzijds met nieuwe beheerstaken. Daarnaast is het belangrijk om in een tijd waarin de 
organisatie continue in ontwikkeling is te kunnen beschikken over een mobiliteitsbudget en een 
adequaat opleidingsbudget. Het mobiliteitsbudget is eerder voor de periode tot en met 2020 tijdelijk 
beschikbaar gesteld. In de praktijk blijkt dat de afgelopen jaren ook steeds uitgaven zijn geweest tot 
ongeveer deze omvang. Het is heel reëel om te veronderstellen dat dit de komende jaren niet anders 
wordt. Medewerkers waarvoor de lat wat van hen verwacht wordt steeds hoger komt te liggen, 
moeten de ruimte hebben om zich nieuwe zaken toe te eigen om aan dit verwachtingspatroon te 
kunnen voldoen. Gevolg hiervan is een toenemende vraag aan opleidingsbehoefte van medewerkers.  

 
 
Met vriendelijke groet, 
namens burgemeester en wethouders van Moerdijk d.d. 30 oktober 2020 
de gemeentesecretaris 
 
 
 
 
 
ir. J.C. Slagboom 
 


